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Abstract (en)
[origin: CA2051213A1] TANK CONTAINER A tank container includes a cylindrical tank having its one end connected to an end frame 14 by means
of an end saddle structure 12. In the area of its other end, the tank 10 is connected to an end frame 13 by means of a saddle structure 11 in such
a manner that the tank bottom 20' provided at this tank end projects through the end frame 13. The saddle structure 11 comprises three rings
interconnected partly by welding and partly by screwing, with the innermost ring being welded to the cylindrical portion of the tank envelope.

Abstract (de)
Ein Tankcontainer weist einen zylindrischen Tank 10 auf, der an seinem einen Ende über eine stirnseitige Sattelstruktur 12 mit einem Stirnrahmen
14 verbunden ist. Im Bereich seines anderen Endes ist er über eine Sattelstruktur 11 mit einem Stirnrahmen 13 verbunden, wobei der Tankboden
20' an diesem Ende durch den Stirnrahmen 13 hindurchragt. Die Sattelstruktur 11 umfaßt dabei drei miteinander verschweißte und teilweise
verschraubte Ringe, deren innerster am zylindrischen Teil des Tankmantels angeschweißt ist. <IMAGE>
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